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  ROMÂNIA 

   JUDEŢUL  SUCEAVA 

  COMUNA  BURLA 

  CONSILIUL  LOCAL 

 

 

                                    P R O C E S – V E R B A L  
Încheiat  astăzi,  27  februarie  2023 ,  în  şedinţa  ordinară  a Consiliului    Local  

al  comunei  Burla ,  judeţul  Suceava . 

 

 Şedinţa  de consiliu  a  fost convocată  în  baza  Dispoziţiei  numărul 39  din 

data de  21  februrie  2023    a  Primarului  comunei     Burla ,    judeţul  Suceava. 

 La    şedinţă    sunt    prezenţi    10  consilieri  din  cei  11    existenţi  şi  

convocaţi . 

 Lipsește nemotivat domnul consilier Draucean Alin –Cornel . 

 

  Domnul  Primar  prezintă  proiectul  ordinei  de zi , astfel : 

 

    1. Supunerea spre aprobare a Procesului – verbal al sedintei ordinare a  

Consiliului Local din data de  30.01.2023  .  

Initiator : Secretarul comunei Burla . 

 

2. Proiect de hotarare privind alegerea președintelui de ședință.  

Initiator: Primarul comunei Burla;   

 

3. Proiect de hotarare privind  aprobarea Protocolului de colaborare  

dintre Ministrul Muncii și Solidarității Sociale și Comuna Burla , județul Suceava 

având ca obiect asigurarea colaborării interinstituționale a MMSS cu Comuna 

Burla ăn cadrul proiectului ”HUB de Servicii MMSS-SII MMSS, Cod MySmis 

1309663” ;  

Initiator: Primarul comunei Burla;   

 

 

4. Diverse  

 

 

Se supune  la  vot  proiectul  ordinii  de  zi  .    

 Proiectul ordinii de zi este aprobat  cu 10  voturi ”Pentru” . 

Secretarul comunei aduce la cunostinta prevederile art. 228  din O.U.G. nr. 

57/2019 privind Codul administrativ . 
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 În  continuare,  preşedintele  de  şedinţă, supune spre aprobare  procesul – 

verbal  al sedintei ordinare  a Consiliului Local din data de  30.01.2023 .   

 Deoarece        nu      se     fac    comentarii    cu  privire  la  conţinutul  

procesului    verbal ,   preşedintele    de   şedinţă     supune  la  vot aprobarea   

procesului  verbal  ,  care  se  aprobă  cu 10   voturi” pentru” .  

 Se trece la dezbaterea „Proiectului  de hotărâre privind alegerea 

presedintelui de sedinta „ . 

 Preşedintele de şedinţă invită pe domnul Primar să prezinte Referatul  

împreună cu Proiectul de hotărâre, secretarul  prezintă raportul de specialitate al 

compartimentului de resort  iar domnul Hapurne Ioan – Romică  Raportul de 

avizare al Comisiei pentru administratie publica locala , juridica  si de disciplina , 

apararea ordinii si linistii publice , a drepturilor cetatenilor . 

 Doamna consilier Juravle Maria  il propune pe domnul   Lazarescu Ioan     

ca si presedinte de sedinta pentru luna  martie   2023  . 

 Nu se mai fac alte propuneri . 

 Se supune la vot propunerea privind alegerea domnului  Lazarescu Ioan    ca 

si presedinte de sedinta pentru luna  martie   2023 ,  fiind ales   cu unanimitate de 

voturi de catre domnii consilieri.  

 Se trece la punctul trei    al ordinii de zi şi anume : „Proiect de  

hotărâre privind aprobarea  Protocolului de colaborare dintre Ministrul Muncii și 

Solidarității Sociale și Comuna Burla , județul Suceava având ca obiect asigurarea 

colaborării interinstituționale a MMSS cu Comuna Burla ăn cadrul proiectului 

”HUB de Servicii MMSS-SII MMSS, Cod MySmis 1309663” ;  

Preşedintele de şedinţă invită pe domnul Primar să prezinte Referatul  

împreună cu Proiectul de hotărâre, secretarul  prezintă raportul de specialitate al 

compartimentului de resort  iar domnul Pintiliuc Vasilică Cristi, Avizul cu caracter 

consultativ  al Comisiei pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 

, finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, 

gospodărie comunală şi turism.  

Deoarece nu se   fac înscrieri la cuvânt preşedintele de şedinţă supune la vot 

Proiectul de hotărâre  . 

 Hotărârea se adoptă cu 10  voturi „Pentru”  .   

 Se trece la diverse : 

- Domnul Juravle Nichifor – Cum s a făcut betonarea șanțurilor? 

- Domnul Primar – Proiectul a fost făcut acum 13 ani , șanțurile au fost  

betonate in funcție de” căderea apelor  în teren ” dar și de incadrarea financiară . 

- Domnul Juravle Nichifor – In ce stadiu se află proiectul cu canalizarea? 

- Domnul Primar – Proiectul privind extinderea canalizării cu incă 6 km ,  

in valoare de 1.200.000 euro este depus la CNI fiind intocmit și Studiul de 

Fezabilitate. 
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- Domnul Juravle Nichifor – Se fac trotuare , măcar de la Școală până la  

Cămin? Cum se va proceda cu trotuarele ocupate ? 

- Domnul Primar – Nu cunosc să fie trotuare ocupate . 

- Domnul Juravle Nichifor – Să se găsească o soluție de scurgere a apei la 

Prehar. 

- Domnul Primar – Este pod care periodic se decolmatează. 

- Domnul Juravle Nichifor- De ce ard becurile intermitent de la Școală în 

Jos? 

- Domnul Primar – A fost vantul care a bătut foarte tare, becurile au sistem  

de aprindere prin senzori care a fost afectat dar o să se remedieze. Au fost 

multe intervenții ca urmare a condițiilor meteorologice din ultima perioadă. 

- Domnul Juravle Nichifor – Ce se întâmplă cu Buldoexcavatorul 

Primăriei? 

- Domnul Primar – Șoferul angajat, după cum știți este in concediu  

medical , motiv pentru care nu pot interveni modificări pe acest post. 

- Domnul Juravle Nichifor – La deszăpezire au fost stricate și niște șanțuri! 

- Domnul Pintiliuc Vasilică Cristi – Șanțul în cauză a fost stricat ca urmare  

a derapării unui TIR . 

- Domnul Juravle Nichifor – cum se rezolvă problema cu Doseciuc Vasile? 

- Domnul Primar – Domnul Doseciuc Vasile a formulat o nouă plângere  

către Judecătoria Rădăuți sub o altă formă .  Pentru vechiul proces si – a achitat 

cheltuielile de judecată către bugetul local. 

- Domnul Juravle Nichifor – De ce nu a fost terminată lucrarea cu  

măsurătorile pe Țarincă? 

- Domnul Primar – După ce domnul inginer a terminat măsurătorile s a  

constatat că doar 40% dintre persoane au depus acte de proprietate , specialistul 

fiind plătit conform Contractului doar pentru aceștia , în aceste condiții omul a 

renunțat deoarece ei trebuia să închidă lucrarea . 

- Domnul Juravle Nichifor – Se înțelege că inginerul nu a fost plătit pentru  

zilele in care a umblat pe câmp? 

- Domnul Primar – Nu. OCPI nu poate plăti în aceste condiții, pe etape. 

- Domnul Juravle Nichifor – Oamenii cer ca salariații Primăriei să fie  

trecuți nominal cu salariul fiecăruia precum și asistații sociali și să fie afișați la 

Panoul din fața Primăriei. Deasemenea vrem să știm  situația pachetelor pentru 

ajutoare alimentare , modul de repartizare, cum se fac listele? 

- Domnul Primar – Tabelele  cu beneficiarii sunt trimise de Casa de Pensii,  

de D.G.A.S.P.C, de A.J.P.I.S. , în anul 2022  nici nu ne-au ajuns , am făcut 

solicitare la Instituția Prefectului și am mai preluat prin suplimentare 64 de 

pachete de la Cornul Luncii și Todirești . 

- Domnul Juravle Nichifor –  Având în vedere că a fost Curtea de Conturi ,  
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solicit o copie după Raportul Curții de Conturi . 

Domnul Juravle Nichifor   a mai precizat că salariații Primăriei și 

Consilierii să poarte cusoane  să știe oamenii cu cine stau de vorbă și că Domnul 

Primar preia de la intrare  cetățenii care vin la Primărie și îi conduce la birouri 

pentru a i ajuta să își rezolve problemele. 

 Deoarece nu se   fac înscrieri la cuvânt se declara sedinta inchisa. 

 Drept pentru care am încheiat prezentul proces –verbal. 

 

 

 

           Preşedinte de şedinţă,                                Secretar general , 

                        Juravle  Nichifor                                          Juravle Floriţa-Crina 

  

 

  

 


